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3490/2024 P ść załączników 

Data 2024-02-13 dps... ud” Sz. P. Waldemar Paluch 

Burmistrz Miasta Jarosławia 

za pośrednictwem Przewodniczącego Rady Miasta Jarostawia 

INTERPELACJA/ZAPYTANIE NR PK/VIII/10(124)/2024 

ws. grzejników 

Stan faktyczny: 

Na jednej z poprzednich Sesji Rady Miasta Jarosławia poruszyłem temat związany 

z rozdysponowaniem grzejników zakupionych w 2016r. 

Pytania: 

1. W jakim celu zostały zakupione grzejniki w 2016 r.? Czy miasto startowało do jakiegoś 

projektu? 

2. Do jakich instytucji zostały rozdysponowane grzejniki? Proszę o protokoty zdawczo 

— odbiorcze oraz numery postępowań publicznych. 

Z poważaniem 

EL 
Piotr Kozak 

Radny Miasta Jarosławia 

 


